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香 港 社 會 服 務 聯 會 
THE HONG KONG COUNCIL OF SOCIAL SERVICE 

 

二零二零至二零二二年度執行委員會及常設委員會選舉 

ELECTION OF EXECUTIVE COMMITTEE & STANDING COMMITTEES 2020-2022 

 

公眾參與及伙伴常設委員會候選人名單 

List of Candidates of the Standing Committee on Public Engagement & Partnership 

將選出之委員人數 Number of members to be elected：5 

(候選人按英文姓氏字母序排序 Candidates are listed in alphabetical order of family names.) 

 
候選人名單上的候選人簡介乃由候選人提供。若個別候選人未有於指定限期內向本會提供該等資
料，名單將僅列載其提名表格上所顯示的資料。香港社會服務聯會並不會就有關資料的準確性或
完整性負有責任。 
 

Brief introduction to candidates contained herein are provided by respective candidates. If no such 
information is provided to the Council within the specified period, only the information shown on the 
nomination forms will be published. The Hong Kong Council of Social Service shall not be responsible 
or liable for the accuracy or completeness of the information provided. 
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公眾參與及伙伴常設委員會候選人名單 

List of Candidates of the Standing Committee on Public Engagement & Partnership 
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公眾參與及伙伴常設委員會候選人名單 

List of Candidates of the Standing Committee on Public Engagement & Partnership 
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公眾參與及伙伴常設委員會候選人名單 

List of Candidates of the Standing Committee on Public Engagement & Partnership 
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公眾參與及伙伴常設委員會候選人名單 

List of Candidates of the Standing Committee on Public Engagement & Partnership 
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